
 Ul. Kasztanowa - remont
Szanowny Panie Wojcie

Mieszkancy naszego Osiedla, korzystajacy z ul. Kasztanowej, zwrocili sie do mnie z prosba by zwrocic uwage na remont tej ulicy ze 
wzgledu na to, iz ulozenie kraweznikow doprowadzilo do zwezenia tej i tak juz waskiej jezdni.Juz kilka lat temu zwracalismy sie do Pana z 
postulatem by ul. Kasztanowa, ze wzgledu na jej charakter a takze ze wzgledu na perspektywy rozwoju naszej Gminy, byla ulica 
dwupasmowa. Nasadzenia drzew uniemozliwiaja jej poszerzenie, dotychczasowy pasek asfaltu moze byc bezpieczny tylko dla ruchu 
jednokierunkowego, postulowalismy uzyskanie od SGGW pasa ziemi pod rownolegla jezdnie, ktora samochody bezpiecznie poruszalyby 
sie w drugim kierunku. Przy dokonaniu nasadzen uzupelniajacych ulica Kasztanowa stalaby sie wizytowka naszej Gminy.Niestety nie 
wiemy dlaczego nie realizowany jest taki wariant rozwoju naszej Gminy. Tymczasem wykonywany obecnie remont ul. Kasztanowej, 
poprzez zawezenie jezdni, moze stac sie przyczyna kolizji drogowych i tragedii.
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Z powazaniem
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